



ACADIAN TIMBER

## Forestry Equipment Contractor Opportunity

Acadian Timber has an immediate opening for forestry equipment contractors to supply equipment to operate on our timberlands located in the Plaster Rock Region of Northwest New Brunswick.

The following mobile equipment is required to operate on a double shift basis:

- Processor and Forwarder

The successful contractors will be accountable to:

- Verify compliance with Provincial Legislation and Company standards.
- Maintain equipment in satisfactory condition to meet established availability standards.

Those interested are encouraged to contact Acadian Timber by Email at [hr@acadiantimber.com](mailto:hr@acadiantimber.com) or by phone at (506) 740-1400.

*Acadian Timber is a leading supplier of primary forest products in Eastern Canada and the North-eastern United States. Acadian's products include softwood and hardwood sawlogs, pulpwood and biomass by-products, marketed to over 110 regional customers.*

*With a total of 2.4 million acres of land under management, Acadian is the second largest timberland operator in New Brunswick and Maine. Acadian owns and manages approximately 765,000 acres of freehold timberlands in New Brunswick, 300,000 acres of freehold timberlands in Maine, and provides management services relating to approximately 1.3 million acres of Crown licensed timberlands.*

[www.acadiantimber.nb.ca](http://www.acadiantimber.nb.ca)



## **Opportunité pour Entrepreneur avec équipement forestier**

Acadian Timber a une ouverture immédiate pour des entrepreneurs propriétaires d'équipement forestier prêt à fournir de l'équipement qui opérerait sur nos terres au Nord-Ouest du Nouveau-Brunswick.

La compagnie est à la recherche de l'équipement mobile suivant pour opérer sur 2 quarts de travail:

- Multifonctionnelle et Porteur

Les entrepreneurs sélectionnés seront responsables de :

- être conforme avec la Législation provinciale et les normes de la compagnie.
- être en mesure de faire la réparation et la maintenance de son équipement.

Entrepreneurs intéressés sont invités à contacter Acadian Timber par courriel à [hr@acadiantimber.com](mailto:hr@acadiantimber.com) ou par téléphone au (506) 740-1400.

*Acadian Timber est un fournisseur des produits de bois primaires dans l'Est du Canada et au Nord-Est des États-Unis. Gérant un total de 2 4 millions d'acres de terre, Acadian est le deuxième plus grand opérateur forestier de terres boisées au Nouveau-Brunswick et au Maine.*

*Acadian possède et gère approximativement 765 000 acres de terres boisées privées au Nouveau-Brunswick et fournit des services de gestion reliés à approximativement 1,3 million d'acres de terres boisées autorisées par la Couronne. Acadian possède et opère une pépinière au Deuxième-Sault, N.-B. Les produits d'Acadian Timber incluent le bois franc et mou pour la scierie, le bois de pâte, et des sous-produits de biomasse, vendus à plus de 110 clients régionaux.*

[www.acadiantimber.nb.ca](http://www.acadiantimber.nb.ca)